
Endelig notat fra utvalget som har vurdert Markedsutvalget 
 

Utvalget har jobbet videre med saken, herunder hatt ytterligere møter internt, møter med Kurs Jan 

Kvernmo, og ytterligere vurdert hensyn for og i mot ulike alternativer, som var skissert i forrige notat. 

Dette notat er klippet inn under her.  

 

Utvalget foreslår at følgende gjøres: 

1. Markedsutvalget i sin opprinnelige tanke og form skrinlegges inntil videre. Begrunnelsen for 

dette er i all hovedsak at vi ser at det vil bli utfordrende å bemanne dette utvalget, og vi er 

svært usikker på om  - hvis det blir bemannet – vil kunne klare å svare ut de forventninger til 

inntjening kretsene har. 

2. Kurt Jan Kvernmo engasjeres i en revidert og reforhandlet avtale, hvor det vil være ulik 

provisjon for fellesavtaler (NNM o.l.) og teamavtaler. Han skal selge avtaler på alle nivå for 

kretsene. 

3. Avtalen skal ha klare krav til forventning om salgsmål (budsjett), og oppfølgning av hans 

arbeid. Budsjett fastsettes av styreledere i fellesskap med Kvernmo.  

4. Adm sjef i Finnmark skikrets yter administrativ støtte til Kvernmo og følger opp arbeidet ift 

salgsmål, og koordinerer mellom Kvernmo og «produkteier» (styringsgruppe/komite/styre).  

5. De komiteer/styringsgrupper/mv som ønsker/har behov for at det selges inn avtaler for 

områder de har budsjettansvar for melder dette inn til Kvernmo, og de utarbeider i fellesskap 

et mandat/rammeverk for hva som kan selges og hvilke motytelser vi kan stille med. Det er 

viktig at det er samhandling mellom salgsobjekt og selger.  

6. Inntekter fra salgsarbeidet fordeles etter en nærmere fastsatt nøkkel. Forslag på fordeling er 

følgende: 

a. Avtaleinntekter på inntil kr 250 000 for nnm: etter provisjon går alt til årets arrangør 

b. Avtaleinntekter mellom kr 250 000 og kr 500 000: etter provisjon går 75% til 

arrangør. 5% går til Finnmark skikrets for administrering. Overskytende går til hver 

krets med 1/3 hver. Beløper avregnes årlig 31.12.  

c. Avtaleinntekter over kr 500 000 for nnm: etter provisjon går 50-66% til arrangør. 

Overskytende fordeles til hver krets med 1/3. 

d. Avtaleinntekter til langressteamene: samme prinsipper som over, men her gjelder 

disse innslagspunktene, idet finansieringsbehovet er større: 

i. Grunnnivå opptil kr 500 000: alt går til teamene, fratrukket provisjon 

ii. Avtaleinntekter over kr 500 000: 10% av inntektene fordeles til kretsene  

7. Formålet med inntekter til kretsene er å fremme skiidretten, rekruttering og aktivitet i tråd 

med skipolitisk dokument.  
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